
با امضاي معاونان بازنشسته صورت گرفت

انتصابات عجيب در مجموعه وزارت نفت ادامه دارد

امريكا به منافع جاده ابريشم هم حساس شد 

يك جاده منازعه جديد امريكا و چين ! 

گفت وگوبا رئیس اداره سرمايه انسانی سرباز ستاد کل نیروهای مسلح

تسهيلات جديدي براي ورزشكاران فعال در نظر گرفتيم
در ش�رکت مل�ي حفاري   اقتصادي خبر هفت انتصاب جديد 
اي�ران مي تواند به می�زان انتصاب هاي اخی�ر مجموعه 
وزارت نفت که مس�تقیماً با امضاي معاونان بازنشسته 

صورت گرفته، عجیب باشد. 
به گزارش »تس��نيم«، در روزهاي پاياني هفته گذشته كه 
آخرين روزهاي كاري معاونان بازنشسته وزير نفت به موجب 
لازم الاجرا ب��ودن قانون منع به كارگيري بازنشس��تگان در 
سازمان هاي دولتي بود، انتصابات عجيب و دقيقه نودي در 
مجموعه وزارت نفت صورت گرفت و پاي احكام جديدي از 

سوي بازنشستگان مجموعه وزارت نفت امضا شد. 
س��ال گذشته بود كه علي كاردر، مديرعام��ل شركت ملي 
نفت ايران، در حكمي سپهر سپهري را به عنوان مديرعامل 
و رئيس هيئت مديره شركت مل��ي حفاري ايران انتصاب و 
جايگزين حيدر بهمني كرد. اگرچه س��پهري جزو مديران 
بازنش��سته نيست،  اما احتمال اين وج��ود دارد كه با تغيير 
كاردر كه يك��ي از مديران بازنش��سته وزارت نفت اس��ت، 
مديرعامل بعدي شركت ملي نفت ايران مديران زيرمجموعه 

از جمله سپهري را تغيير دهد. 
ازاين رو، خبر هفت انتصاب جديد در ش��ركت ملي حفاري 
ايران، آن ه��م در چني��ن ش��رايطي، مي توان��د به ميزان 
انتصاب هاي اخير مجموع��ه وزارت نفت كه مس��تقيماً با 

امضاي معاونان بازنشسته صورت گرفته، عجيب باشد. 
طبق اع��ام وزارت نفت، مديرعامل ش��ركت ملي حفاري 
ايران در احكام جداگانه اي، قائم مقام، سرپرس��ت معاونت 
عمليات حفاري، سرپرس��ت معاونت امور فني و مهندسي، 
سرپرس��ت معاونت پروژه هاي حفاري، سرپرست مديريت 
منابع انساني، مشاور عالي و مشاور منابع انساني و ساختار 

مديرعامل را منصوب كرد. 
بر اساس اين گزارش، سپهر س��پهري، مديرعامل و رئيس 
هيئت مديره شركت ملي حفاري ايران، حميدرضا خوشايند 
را به عنوان قائم مقام مديرعام��ل منصوب كرد و محمدرضا 
تاكايدي را كه تا پيش از اين عهده دار اين سمت بود، به عنوان 

مشاور عالي خود برگزيد. 
س��پهري در احكام ديگري، محمد آل خميس را به عنوان 
سرپرس��ت معاونت عملي��ات حفاري، مه��ران مكوندي را 
به عنوان سرپرس��ت معاونت امور فني و مهندسي، عليرضا 
لايجي را به عنوان سرپرس��ت معاونت پروژه هاي حفاري و 
عليرضا زاهدزاده را به عنوان سرپرست مديريت منابع انساني 

شركت ملي حفاري ايران منصوب كرد. 
وي همچني��ن يونس بني س��عيد را كه پيش ت��ر مديريت 
منابع انس��اني اي��ن ش��ركت را به عهده داش��ت، به عنوان 
 مش��اور خ��ود در امور منابع انس��اني و س��اختار ش��ركت 

انتخاب كرد. 

مكان�ي  ب�ه  آسیاپاس�یفیك  اقتص�ادي  نشس�ت 
ب�راي روياروي�ي رئیس جمه�وري چی�ن و مع�اون 
رياس�ت جمه�وري امري�كا ب�دل ش�د ک�ه به ترتیب 
يكديگ�ر را کوته بی�ن و س�ودجو خط�اب کردن�د. 
به گزارش رويترز، »مايك پن��س« معاون رئيس جمهوري 
امريكا حين حضور در نش��ست اقتصادي آسياپاس��يفيك 
)اپَكِ( چين را آماج حمات لفظي خود قرار داد و مدعي شد 
مادامي كه پكن تغييري در روي��ه خود ايجاد نكند، افزايش 
تعرفه هاي گمرك��ي امريكا نيز به قوت خ��ود باقي خواهد 
ماند.  وي همچنين تمامي تاش خود را براي تضعيف طرح 
اقتصادي »يك كمربند- يك جاده« چين به كار برد و با اين 
ادعا كه سود حاصل از اين طرح فقط عايد پكن مي  شود، آن 

را جاده اي يك طرفه توصيف كرد. 
امريكا مدعي اس��ت كه چين از ديپلماس��ي بدهكار كردن 
كش��ورهاي كوچك براي گست��رش دامنه نف��وذ خود در 

پاسيفيك استفاده مي كند. در همين   راستا، پنس خطاب به 
اين كشورها مدعي شد: زير بار بدهي كشورهاي بيگانه كه 
حق حاكميت شما را به مخاطره مي اندازند نرويد. از منافع 
خود حراست كرده و اس��تقال خود را حفظ كنيد. درست 

مانند امريكا، هميشه اولويت را به كشور خود بدهيد. 
اين در حالي است كه »شي جين پينگ« رئيس جمهوري 
چين، اظهارات پنس را به چالش كش��يد و تأكيد كرد: يك 
 كمربند- يك جاده، طرحي فراگير اس��ت ك��ه درهاي آن 
به روي غيرعضوها نيز باز است. اين طرح آنگونه كه بعضي ها 
مدعي هستند، يك دام نيست.  شي همچنين تأكيد كرد كه 
حمايت گرايي و يكجانبه گرايي- كه از مشخصه هاي دولت 
فعلي واشنگتن است- بر رشد اقتصادي سايه انداخته است. 
وي با اشاره به تعرفه هاي گمركي امريك��ا، از مانع تراشي و 
قطع روابط به عنوان رويكردي كوته بينانه ياد كرد كه محكوم 

به شكست است.  

 در حالی که سامان قدوس 

وحید صابری 
  جوان آنلاين

ب�رای ب�ازی ب�ا ترينیدادو 
توباگو به تی�م ملی دعوت 
شده بود، اين بازيكن به دلايلی نتوانست به ايران بیايد. 
بعداً شنیده شد قرار است در بازی با ونزوئلا به دوحه برود 
 ت�ا اين ش�ايعه قوت بگی�رد ک�ه او به خاطر مش�كلات 
کن�د.  ت�ردد  اي�ران  ب�ه  نمی توان�د  س�ربازی 
سردار موسی كمالی، رئيس اداره سرمايه انسانی سرباز ستاد 
كل نيروهای مس��لح در گفت وگو با » جوان آناين « گفت: با 
توجه به تعاملی كه هميش��ه بين ستادكل نيروهای مسلح و 
ورزش قهرمانی كشور وجود داش��ته ، تصميم جديدی برای 
ورزش قهرمانی و حرفه ای در سطح تيم های ملی اتخاذ شده 
كه ورزشكاران حرفه ای از اين به بعد بتوانند به صورت مستمر 
و پيوس��ته ، ورزش حرفه ای خود را پيگيری كنند. البته اين 
تصميم بر اساس شرايط خاص و در مدت زمان معلوم مشخص 

و تعيين شده است. 
وی با اشاره به اينكه گفته می شود قدوس به خاطر سربازی به 
ايران نيامده، اظهار داشت: اصاً چنين چيزی صحت ندارد و 
قطعاً به خاطر مشكل ديگری به ايران نيامده است اما اگر واقعاً 
به همين دليل نيامده ، موضوع قابل حل است. ما قباً طرحی 
را تصويب كرديم كه مشكل قهرمانان ملی حل شود. در واقع 
در اصل تصويب اين طرح برای افرادی چون قدوس و آزمون و 
ديگر ملی پوشان بود كه بتوانند از اين شرايط استفاده كامل را 
ببرند. در حال حاضر قدوس سرباز نيست و هيچ مشكلی برای 
تردد به ايران ندارد. تأكيد می كنم كه نگرانی ای در اين زمينه 
برای اين بازيكن وجود ندارد و مسئله سربازی نمی تواند مانع 

ورود و خروج قدوس به كشور شود. 
رئيس اداره س��رمايه انسانی سرباز ستاد كل نيروهای مسلح 
افزود: ما قباً تسهيات جديدی را برای يكسری از ورزشكاران 
فعال در تيم های ليگ برتری و تيم های ملی اتخاذ كرديم كه 
طبق آن سن سربازی را برای اين افراد افزايش داديم. ما حتی 
با توجه به اينك��ه برخی از تيم  ها و فدراس��يون  ها برای اعزام 
ملی پوشان با مش��كل روبه رو بودند، طرحی در نظر گرفتيم 
كه قهرمانان ملی و ورزشكاران حرفه ای مثل افراد عادی كه از 
معافيت تحصيلی استفاده می كنند ، بتوانند مشمول اين طرح 
شوند و از اين رو خدمت وظيفه ورزشكاران ملی در سه رشته 
فوتبال، واليبال و بسكتبال حداكثر تا پايان سن ۳۰ سالگی و 
در سطح ليگ برتر حداكثر تا پايان ۲۸ سالگی به تعويق افتاد. 
حتی لژيونر  ها هم كه عضو تيم ملی هستند، شامل اين طرح 

می شوند و پس از ۳۰ سالگی به سربازی اعزام می شوند. 
سردار كمالی در پاسخ به سؤال » جوان آناين « مبنی براينكه ، 
آيا اين طرح اجح��اف در حق ديگر ملی پوش��ان رشته های 

ورزشی نيست، گفت: ببينيد قباً دراين باره صحبت كرده ايم. 
ما برای ورزش های انفرادی قانون » س��رباز قهرمان « را اجرا 
می كنيم ، باشگاه های ورزشی همواره انتق��اد می كردند كه 
ستاره های ما با توجه به سرمايه گذاری ای كه برای آنها انجام 
می شود، در حساس   ترين زمان و در اوج فعاليت ورزشی بايد 
به خدمت سربازی بروند و اين باعث لطمه خوردن به ورزش 
حرفه ای شان می شود. فدراس��يون های فوتب��ال ، واليبال و 
بسكتبال هميش��ه انتقاد می كردند كه چ��را فكری به حال 
ملی پوشان آنه��ا نمی شود. در حال حاضر ب��ا توجه به اينكه 
ما در ليگ برتر ، تيم فوتبالی نداري��م كه بازيكنان بتوانند در 
آن خدمت سربازی شان را سپری كنند اين طرح را تصويب 
كرديم. اين طرح آزمايشی در زمان معين دو ساله اجرا خواهد 
شد اما اين احتمال هم وج��ود دارد كه در اي��ن مدت ، بنابر 
ماحظاتی ، چند رشته ورزشی ديگ��ر هم به اين طرح اضافه 
شوند. فعاً در سه رشته فوتبال ، واليبال و بسكتبال اين طرح 
را به طور آزمايشی اجرا می كنيم و اگر نتايج حاصله مثبت بود ، 

طرح ادامه می يابد در غير اين صورت طرح لغو می شود. 
وی در ادامه افزود: بحث س��ربازی در بي��ن ورزشكاران هم 
چالش��ي بزرگ بوده و هس��ت . البته همين موض��وع درباره 
نخبگان هم صدق می كند كه ما پس از درخواست های مكرر و 
بررسی های زياد در اصاحيه ای برای هر كدام قوانينی را وضع 
كرديم كه نخبگان به جای انجام خدمت ، پروژه ای ملی را ارائه 
دهند و اينگونه بحث سربازی استعداد برتری  ها را حل كرديم. 
ورزشكاران هم دو هفته پيش وقتی خدمت رهبر معظم انقاب 
رسيدند درخواست معافيت برای مدال آوران را داشتند. پيش 
از اين در راستای اجرای قانون سرباز قهرمان نفرات اول تا سوم 
مسابقات المپيك، نفرات اول و دوم مسابقات جهانی و نفرات 
اول مسابقات بازی های آسيايی از انجام خدمت دوره  ضرورت 
معاف   می شدند كه پس از دس��تور رهب��ری ، موضوع دوباره 
بررسی و اساس��نامه ای جديدی را خدمت آقا اباغ كرديم و 
در نهايت با موافقت رهبر معظم انقاب تصويب شد از اين به 
بعد تمامی مدال آوران المپيك ، جهانی و آسيايی از خدمت 

سربازی معاف شوند. 
رئيس اداره سرمايه انسانی سرباز ستاد كل نيروهای مسلح در 
خاتمه افزود: پس از اصاحيه جديد قانون خدمت س��ربازی 
ورزشكاران ، در اي��ن بي��ن ورزشكارانی بودند ك��ه بازهم با 
مشكاتی روبه رو بودند و شرايط معافيت را نداشتند و بازهم 
شرايط گذراندن خدم��ت در فدراس��يون  ها هم شامل شان 
نمی شود كه ما در راستای تكريم ورزشكاران و افتخارآفرينان 
جمهوری اس��امی طرح ديگری را تنظيم كرديم كه در اين 
طرح آنها را با دانشجويان مقايسه كرديم تا مشكات شان حل 

شود و بعد خدمت سربازی را انجام دهند. 

سرمربی امید کشتی فرنگی درپی ناکامي در رقابت های جهانی:

با 2هفته اردو نمي توان نتايج بهتري گرفت
رقابت ه�ای  کش�تی فرنگی   جوان آنلاين 
زير ۲۳ س�ال قهرمانی جهان در حالی به پايان 
رسید که کشتی گیران جوان کشورمان با کسب 
چهار  مدال برنز ، در جايگاهی بهتر از ششمی قرار 
نگرفتند. گرجستان، روسیه و ترکیه به ترتیب در 
گرفتن�د.  ق�رار  ت�ا س�وم  اول  رده ه�ای 
در اي��ن دوره از رقابت  ها كه به ميزبانی بخارس��ت 
پايتخت رومانی برگزار ش��د، ش��اگردان جمشيد 
خيرآبادی مربی با اخاق كشورمان چهار مدال برنز 
توس��ط مهدی محس��ن نژاد در وزن 6۰ كيلوگرم، 
مهدی ابراهيم��ی در ۸۲،علی اكبر حيدری در ۹۷ 
و علی اكب��ر يوس��فی در وزن ۱۳۰ كيلوگرم و يك 
عنوان پنجمی ميثم دلخانی در وزن 6۳ كيلوگرم 

كسب كردند. 
جمش��يد خيرآبادی، س��رمربی تيم ملی اميد در 
گفت وگو ب��ا » جوان آناي��ن « درباره اي��ن دوره از 
رقابت  ها گفت: مس��ابقات از س��طح كيفی و كمی 
بالايی برخوردار بود. دليلش اين اس��ت كه در اين 
دوره برخی مدال آوران كه توانسته بودند درمسابقات 
جهانی مجارستان مدال بگيرند، در اين مسابقات 

اوت شدند . 
وی با اش��اره به اينكه ما معجزه گر نيستيم، اظهار 
داشت: متأسفانه انتقادات مغرضانه ای می شنويم 
كه باعث ناراحتی می شود. متأسفانه برخی دوستان 
خوب توجيه نشدند و تصور دارند كه من و نوربخش 
و كادر فنی ق��رار بوده معجزه كني��م و نكرديم. در 
واقع بايد عرض كنم من معجزه گر نيستم  تيمی را 
كه فقط ۱۴ روز در اختيار داشتم، روی سكو ببرم. 
وقتی تكليف خيلی چيز  ها مش��خص نيست چه 
انتظاری داريم.  سرمربی تيم ملی كشتی فرنگی زير 
۲۳ سال با انتقاد از مشكاتی كه قبل از اعزام وجود 
داشت، افزود: اهل بهانه جويی نيستم اما حقيقت اين 
است كه ما در اين دوره مشكات زيادی را متحمل 
ش��ديم. تا چند روز قبل از مسابقات اصاً مشخص 
نبود به مسابقات اعزام می شويم يا نه. ما قبل از اعزام 
فقط دو هفته اردو را پشت سر گذاشتيم. خبری از 
مسابقات تداركاتی و اردو نبود اين در حالی است كه 
همه تيم  ها از چند ماه قبل در بهترين شرايط اردويی 
به سر می بردند و خودش��ان را برای اين مسابقات 
آماده می كردند. مسابقات با توجه به اينكه خيلی 
از كش��تی گيران می توانند در تيم بزرگس��الان در 
المپيك كمك رسان باشند از سطح بالايی برخوردار 
بود. همان طور ك��ه گفتم من فق��ط دو اردوی دو 
هفته ای را برگزار كردم و مجموعاً تمام بچه  ها را ۱۴ 
روز در اختيار داشتم پس نبايد با اين شرايط توقع 

زيادی داشت. 
خيرآبادی در س��ؤال » جوان آناين « درباره اينكه 
پيش بينی اش از نتايج تيم ملی درست بود ، گفت: 
همان طور كه گفتم ش��رايط قبل از اعزام مان اصاً 
خوب نبود. تمرين و اردوی خوبی برگزار نكرديم كه 
حالا بخواهيم دنبال نتيجه گيری باشيم اما همين 
چهار مدالی كه كسب كرديم سر غيرت و شجاعت 

همين جوانان به دس��ت آمد. ما اگ��ر می خواهيم 
حضوری قدرتمند در مسابقات داشته باشيم بايد از 
چند ماه قبل اردوهای بلند مدت برنامه ريزی كنيم و 
طبق آن جلو بريم. به نظرم با اين شرايط كسب همين 
چهار مدال آمار بسيار فوق العاده ای است اما  ای كاش 
فرصت و امكانات بيشتری در اختيار داشتيم تا نتيجه 
درخور كشتی ايران را كسب می كرديم. من قبل از 
مس��ابقات با توجه به اينكه مربی حرفه ای هستم 
هيچ وقت قولی ندادم اما بازهم تأكيد می كنم اين 

مدال آوری  ها از روی استعداد  ذاتی به دست آمد. 
وی افزود: در اين مس��ابقات يوس��فی، كشتی گير 
جوان ۱۳۰ كيلوگرم ما فقط يك بار در مس��ابقات 
بين المللی گرجستان حضور داشته اما در اين دوره 
با شجاعت مثال زدنی اش می آيد و با شكست حريف 
نامدار روسيه ، عنوان سومی را از آن خود می كند يا 
مثاً در وزن ۷۷ كيلو گرم رضا خدری در هيچ رويداد 
ورزش��ی كش��تی نگرفته و فقط در اين مسابقات 
روی تش��ك رفت كه نتايج خوبی هم كسب كرد. 
اگر به نتايج مسابقات نگاهی داشته باشيم متوجه 
خواهيم شد ، روسيه كه در مجارستان شش مدال 
گرفته بود در اينجا فقط چهار مدال گرفت آن هم 
با ۱۴ مربی. اين نكته بسيار جالبی است كه آنها با 
۱۴ مربی پا به مسابقات گذاشته بودندو ما فقط سه 
مربی بوديم. تركيه و آذربايجان هم پنج و چهار مدال 
گرفتند. گرجستان هم كه پنج مدال گرفت به اعتقاد 
من اصطاحاً صغر سنی داشتند. آنها در مسابقات 
مجارستان ۱۳ شدند اما در اين دوره به يكباره اول 

شدند كه در نوع خودش قابل تأمل است. 
خيرآب��ادی با اش��اره ب��ه نمايش ضعي��ف برخی 
كشتی گيران اظهار داش��ت: من اولاً از اينكه تيم با 
تركيب كامل در مس��ابقات حاضر شد راضی بودم. 
طبيعی اس��ت كه همه بچه  ها نمی توانند عملكرد 
هميشگی خود را داشته باشند اما هرچند اسدی ، 
علی ارس��ان ، چوبچيان و مهدی ف��اح ، نمايش 
ضعيفی برابر رقبايشان داشتند اما من همچنان اميد 
زيادی به آنها دارم. اگر فرصت كافی برای تمرينات 
و برگزاری اردو داش��تيم ، قطعاً نتيجه ديگری رقم 
می خورد.  وی با اش��اره به اينكه بهتراست هر چه 
زودتر تكليف كش��تی فرنگی مثل آزاد مش��خص 
ش��ود، افزود: وزارت ورزش فرصت ۴۰ روزه ای را با 
سرپرستی بنی تيميم داده است كه حدود دو هفته 
آن گذشته است و تقريباً فدراسيون ۲۵ روز فرصت 
دارد تا با برگزاری انتخابات ، رئيس فدراسيون كشتی 
را مش��خص كند. ما اگر می خواهيم دوباره كشتی 
به عنوان ورزش اول كش��ور مطرح ش��ود نبايد آن 
را به حال خود ر  ها كنيم . نمی دان��م الان كه تيم از 
مسابقات برگشته كی قرار است دوباره شكل گيرد. 
آيا قرار اس��ت در تورنمنتی ش��ركت كنيم يا خير. 
به نظرم كشتی امروز فاصله زيادی با علم روز دنيا 
گرفته و اين اصا خوب نيست. در علم روز دنيا ثابت 
شده كه يك مربی برای هدايت تيم ملی نياز به زمان 
چهار ساله دارد نه اينكه با تغييرات مديريتی، عذر 

مربی را بخواهند. 
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تصميمي كه همه از آن فراري اند ! 
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نقش خشونت در ارتكاب جرم  
سرتيپ دوم عليرضا لطفي
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اكنون نوبت مديران مقصر است
محمدجواد اخوان

۲

با نهایت تاسف درگذشت پدر بزرگ گرامیتان را به شما 
تسلیت عرض نموده و از خداوند منان براي آن مرحوم علو 

درجات و براي بازماندگان صبر جمیل مسئلت دارم. 
من را در غم خود شریک بدارید.
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پس از بررسی اسناد و شواهد مربوط به قتل روزنامه نگار منتقد سعودی

 سیا: بن سلمان دستور قتل خاشقجی را 
صادر کرده است

4 میلیون  کمبود   مسکن  و  3 میلیون  مازاد داريم!
گزارش »جوان« از پیامدهای سپردن بازار مسكن به دست های پنهان مورد علاقه وزيرسابق 

   اي��ن روزها اقتصاددانان حام��ی بازار آزاد پ��س از فاصله گرفتن 
از دولت مدعی اند با خروج آنها ايران با تصميمات جديد به س��مت 
ونزوئايی ش��دن می رود، اين در حالی اس��ت ك��ه در نتيجه اعمال 
انديشه آنها در حوزه سياستگذاری و رهاس��ازی بازار مسكن حدود 
۳ ميليون واحد مسكونی بيش��تر از تعداد خانوارها ساخته شده ولی 

همچن��ان ۴ ميليون خانوار ك��م درآمد از داشتن خان��ه بی بهره اند. 
حقيقت تلخ و مبرهن درب��اره اين تضاد آماري كه از س��وي رئيس 
كميسيون عمران مجلس و بعد از رفتن وزير  سابق راه و شهرسازي 
مطرح شده اين نكته اس��ت كه ب��ازار مسكن نه براس��اس نياز هاي 
واقعي كه براساس تقاضاي بازار و كشش س��رمايه گذاري در برخي 

نقاط به خصوص مناطق شمال شهر، شهره��اي بزرگ يا در مناطق 
خوش آب و هوا ب��ا متراژ و امكان��ات زياد بنا شده ان��د.  بايد اميدوار 
بود اين س��كوت معنا دار در زمان صدارت از سوي رئيس كميسيون 
عمران نه بر اساس منافع كه براس��اس اعام دير هنگام تحقيقات به 
كميسيون مجلس باشد، وگرن��ه تضادهاي رفتاري مجلس در حوزه 

مسكن با امضاي تقدير و تشكر از آخوندي بعد از بركناري اش هنوز 
جاي س��ؤال دارد!  شايد دليل دقيق تر آن را بتوان در توضيح معاون 
وزير راه و شهرسازي پيدا كرد، آنجا كه مي گويد تقاضا براي خانه هاي 
كوچك تر و نقلي بيشتر است و از همين رو خانه هاي نقلي با نرخ هاي 

بالاتري در زمان حاضر قيمت مي خورند. | صفحه 1۲

مقابل دشمنان 
» عراق قدرتمند و آرام«

با قدرت بايستيد

 رهبر انقاب
در ديدار رئيس جمهور عراق:

برهم صالح در تهران: هرگز بخشي از 
سازوكار تحريم عليه ايران نخواهيم شد

    اكنون كه مل�ت عراق بع�د از دوران های اس�تبدادي، 
صاحب كشور است و اس�تقلال و حق رأي و انتخاب دارد، 
برخي دولت ها و كش�ورهاي بدخواه به دنبال آن هستند تا 
مردم عراق طعم اين پيروزي و دستاورد بزرگ را نچشند 
و عراق و منطقه، روي آرام�ش را نبينند. برخي دولت ها در 
منطقه و در خارج از منطقه به شدت نسبت به اسلام، شيعه 
و س�ني و عراق، بغض و كينه دارند و در امور داخلي عراق 
دخالت مي كنند كه باي�د در مقابل آنها با قدرت ايس�تاد و 
درخصوص ايستادگي در برابر دش�من وقيح و صريح، به 

هيچ وجه ملاحظه نكرد.   | صفحه 2

     دادس�تان تهران: اته�ام وحید مظلومین اخ�لال در نظام 
اقتصادي کشور بوده است و اينكه عنوان مي شود به دلیل خريد 

و فروش سكه اعدام شده ، حرف بي پايه اي است. | صفحه ۳
   ارزيابی سیا که مقامات امريكايی می گويند از آن اطمینان بالايی دارند، قطعی         ترين ارزيابی اي  است 

که محمد بن سلمان را به عملیات قتل خاشقجی مرتبط می کند | صفحه 15

    »حوالي پايیز« به لحاظ موضوعي، کار جسورانه اي است. آنهايي که 
در سینما تنفس مي کنند  مي دانند که رفتن سراغ موضوعات سیاسي 

با رويكرد ملي و انقلابي چه مسائلي را در پي دارد | صفحه 16

khamenei.ir :عکس

محمد گلريز: پس از پيروزي انقاب ب��ا توجه به تحولات و 
دگرگوني هاي رخ داده در تمام زمينه ها از جمله موس��يقي 
كه با رهنمودهاي حكيمانه حض��رت امام به ويژه با تأييديه 
ايشان بر س��رود شهيد مطهري انجام ش��د، يك راهگشايي 
براي كارگزاران موس��يقي فراهم شد و موس��يقي منزلت و 

جايگاه خاص خود را پيدا كرد. | صفحه 16

در سي ويكمین نشست »شنبه هاي انقلاب« عنوان شد

 استوديوهای ضبط موسیقي 
 پس از انقلاب از ۱5  

به 304 مرکز افزايش يافت


